
                                                         PROTOKÓŁ 

Z XXIII w kadencji 2018 - 2023 Sesja Rady Miejskiej w Suchedniowie 

zwołana w trybie § 54 ust.2 i § 57 Statutu Gminy Suchedniów w dniu                            

29 października 2020 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Adamiec Krzysztof obecny   

2 Bator Monika obecna   

3 Biskup Wiesław obecny   

4 Frątczak Lidia obecna   

5 Krogulec Waldemar obecny   

6 Kuszewska Małgorzata obecna   

7 Kutwin Tomasz obecny   

8 Łakomiec Henryk obecny   

9 Obara Mirosław nieobecny   

10 Pająk Arkadiusz obecny   

11 Pałac Marcin nieobecny   

12 Salwa Anna obecna   

13 Słoma Paweł obecny   

14 Stępień Małgorzata obecna   

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny   

 

 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  



1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 15:57 

 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - 

Przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 

p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. Edukacji 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 12 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM wyznaczył radną Panią Małgorzatę Stępień. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie porządku obrad, 

 

Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji. 

 

 

4.b. wprowadzenie punktu sprawy różne 

 

Pani Lidia Fratczak - radna wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad punktu "sprawy 

różne". 

 

Przewodniczący RM przeprowadził imienne głosowanie w sprawie wprowadzenia do porządku 

obrad punktu "sprawy różne". 

 

Za wprowadzeniem takiego punktu do porządku obrad głosowało jednogłośnie 12 radnych. 

 

Punkt został wprowadzony jako punkt 14 porządku obrad. 

 

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Radni przyjęli porządek obrad poszerzony o punkt 14 "sprawy różne". 
 

 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

5.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Informację  o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020 przedstawiła Pani 

Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji (Informacja w załączeniu do protokołu). 



 

5.b. dyskusja. 

 

Pani Lidia Frątczak - radna : 

 wnioskowała o przedstawienie informacji dotyczącej liczby uczniów i oddziałów  szkolnych 

w bieżącym roku szkolnym w porównaniu do omawianego roku szkolnego 2019/2020. 

Prosiła również o informację z podziałem,  ile jest klas szkolnych w poszczególnych 

rocznikach i ile dzieci jest w w każdej z klas danego rocznika, ponieważ z tej informacji to 

nie wynika (dotyczy Tabeli Nr 1); 

 pytała o dane z tabeli nr 9a dotyczące liczby godzin zajęć dla uczniów powracających                     

z zagranicy, przygotowania do egzaminu ósmoklasisty; 

 pytała o godziny ponad wymiarowe ujęte w tabeli nr 12, czy w okresie panującej pandemii                  

i nauki zdalnej takie godziny były również prowadzone? 

 w odniesieniu do danych zawartych w tabeli nr 16 pytała o powód wzrostu kosztów 

związanych z prowadzeniem oświaty. Wnioskowała o przedstawienie informacji dotyczącej 

wzrostu środków finansowych w 2020 roku w stosunku do roku 2019 w placówkach 

oświatowych, dla których Gmina Suchedniów jest organem prowadzącym. 

 

Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji : 

 

 poinformowała, że w informacji o przygotowaniu do roku szkolnego 2020/2021 

przedstawianej na jednej z wcześniejszych sesji dane dotyczące tabeli nr 10 są zawarte; 

 udzieliła wyjaśnień dotyczących liczby godzin zajęć dla uczniów powracających                              

z zagranicy, przygotowania do egzaminu ósmoklasisty; 

 wyjaśniła, ze godziny ponadwymiarowe podczas nauki zdalnej były prowadzone pod 

warunkiem, że były wcześniej zaplanowane; 

 poinformowała, że wzrost kosztów związanych z prowadzeniem oświaty wiązał się                        

z wynagrodzeniami dla nauczycieli, dodatkowymi lekcjami na które nie starcza subwencja 

oświatowa. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny poparł wniosek radnej Lidii Frątczak o przedstawienie 

informacji dotyczącej wzrostu środków finansowych w 2020 roku w stosunku do roku 2019                          

w placówkach oświatowych, dla których Gmina Suchedniów jest organem prowadzącym. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pytał, czy ilość laptopów przekazana do szkół jest 

wystarczająca? 

 

Pani Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji poinformowała, że na chwilę obecną nie ma 

żadnych informacji, że liczba laptopów jest niewystarczająca, tym bardziej, że szkoły miały już                  

na wyposażeniu pewna ilość laptopów. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że w razie potrzeby istnieje możliwość 

pozyskania nowych laptopów dla szkół pod warunkiem wkładu własnego Gminy w wysokości                            

20 %. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2020. 

6.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 



Projekt uchwały w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2020 przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu).  

6.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki, 

Pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki o projekcie uchwały 

przedstawiła Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji. 

 

6.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

 

6.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020. 

Uchwała Nr 160/XXIII/2020 w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 91.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 



4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 – 2038. 

7.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów                    

na lata 2020 – 2038 przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                  

w załączeniu do protokołu). 

 

7.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

 

7.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

7.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 – 2038. 

 

Uchwała Nr 161/XXIII/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2020 – 2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 
na lata 2020 – 2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

 



8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

8.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 przedstawił Pan 

Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

8.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia 

Frątczak - Przewodnicząca Komisji. 

8.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

8.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

 

Uchwała Nr 162/XXIII/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2020. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 



3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

9. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 6656/4 położonej                            

w Suchedniowie przy ul. Cmentarnej. 

9.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia części działki nr 6656/4 położonej w Suchedniowie 

przy ul. Cmentarnej przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały                               

w załączeniu do protokołu). 

9.b. dyskusja, 

Pani Lidia Frątczak - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów zwracając uwagę, ze działka 

wydzierżawiana jest na czas nieokreślony pytała, czy istnieje możliwość wypowiedzenia 

dzierżawy? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że w przypadku wykorzystywania działki 

przez dzierżawcę na inny cel niż przewidziany umową daje możliwość wypowiedzenia dzierżawy.  

9.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia części działki nr 6656/4 położonej                    

w Suchedniowie przy ul. Cmentarnej. 

 

Uchwała Nr 163/XXIII/2020 w sprawie wydzierżawienia części działki nr 6656/4 położonej                 

w Suchedniowie przy ul. Cmentarnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia części działki nr 6656/4 położonej w 
Suchedniowie przy ul. Cmentarnej. 



jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 



10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów na rzecz parafii Rzymsko – 

Katolickiej p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Suchedniowie. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Suchedniów na rzecz parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Św. 

Andrzeja Apostoła w Suchedniowie przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza 

(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

10.b. dyskusja, 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że na wniosek radnej Lidii Frątczak                 

w uzasadnieniu projektu uchwały dodano zapis, że wszystkie koszty, opłaty i podatki związane               

z zawarciem umowy notarialnej ponosi obdarowany. 

10.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów na rzecz parafii Rzymsko – Katolickiej 

p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Suchedniowie. 

 

Uchwała Nr 164/XXIII/2020 w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów na rzecz parafii Rzymsko – Katolickiej 

p.w. Św. Andrzeja Apostoła w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie w drodze darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Suchedniów na rzecz parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. 
Św. Andrzeja Apostoła w Suchedniowie. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 



1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

11. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, położonego                   

w Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań związanych                  

z podstawową opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, położonego                                

w Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań związanych                        

z podstawową opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów przedstawił Pan Dariusz 

Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

11.b. dyskusja, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM wnioskował o wydzierżawienie gruntu wraz                      

z budynkami na okres 10 lat. 

 

Pani Lidia Frątczak- Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów prosiła aby przed 

podpisaniem umowy z wyłonionym dzierżawcą (po przeprowadzonych rokowaniach                                     

i wypracowanych warunkach dzierżawy i konkretnych ustaleniach) przedstawić radnym informacje 

z przebiegu rozmów i ustaleń, przedstawić jakie będą kwoty czynszu, jakie stawki wynajęcia 

pomieszczeń, na jakich zasadach, jak opieka zdrowotna ma być prowadzona, czy będą dodatkowe 

specjalistyczne gabinety, zasady przyjmowania pacjentów itd. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny poinformował, że uważa iż właścicielem budynku powinna być 

Gmina, Gmina powinna nim zarządzać, stawki dla wynajmujących pomieszczenia w budynku 



powinny być ustalone i taka uchwała powinna być poddana pod głosowanie. Przedmiotowy projekt 

uchwały nie przewiduje tych danych i informacji. Radny uważa, że nad tą uchwałą Rada Miejska 

nie powinna głosować ponieważ nie ma w pełni informacji w tym temacie. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że Gmina jest właścicielem budynku i jest 

zobowiązana zabezpieczyć zadania związane z podstawową opieką zdrowotną. Dodał, ze omawiana 

uchwała upoważnia Burmistrza tylko do prowadzenia rokowań. Musimy się dowiedzieć, czy osoby 

które wynajmują pomieszczenia w budynku są w dalszym ciągu zainteresowane wynajmem                          

i świadczeniem swojej działalności. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny wskazał też, że okres wydzierżawienia proponowany przez radnych                   

i Burmistrza 10 i 20 lat jest zbyt długi i będzie blokował ewentualne działania radnych przyszłych 

kadencji w tym temacie. 

 

Pan Waldemar Krogulec - radny pytał czy koszty dzierżawy są ruchome, mogą się zmieniać ?     

Czy Rada Miejska będzie miała możliwość zmiany tych kosztów (stawek)? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że Gmina będzie chciała zastrzec takie 

prawo, żeby mieć możliwość zmiany stawek. 

 

Radni obecni na sesji zaproponowali okres dzierżawy "do 10 lat". 

 

11.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, położonego                  

w Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań związanych                          

z podstawową opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów (okres dzierżawy 20 lat). 

Okres dzierżawy proponowany przez Burmistrza MiG wynoszący 20 lat został odrzucony przez 

Radę Miejską. 
 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, położonego w 
Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań związanych z podstawową 
opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów (okres dzierżawy 20 lat). 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 0 0 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 12 100 % oddanych głosów 12 80 % 



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof PRZECIW 

2 Bator Monika PRZECIW 

3 Biskup Wiesław PRZECIW 

4 Frątczak Lidia PRZECIW 

5 Krogulec Waldemar PRZECIW 

6 Kuszewska Małgorzata PRZECIW 

7 Kutwin Tomasz PRZECIW 

8 Łakomiec Henryk PRZECIW 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz PRZECIW 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna PRZECIW 

13 Słoma Paweł PRZECIW 

14 Stępień Małgorzata PRZECIW 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

11.d. głosowanie w sprawie zmiany okresu wydzierżawienia na - "do 10 lat". 
 

 

głosowanie głosowanie w sprawie zmiany okresu wydzierżawienia na - "do 10 lat". 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

11.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, 

położonego w Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań 

związanych z podstawową opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów (okres dzierżawy 

"do 10 lat"). 

 

Uchwała Nr 165/XXIII/2020 w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, 

położonego w Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań 

związanych z podstawową opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu wraz z budynkami, położonego w 
Suchedniowie przy ul. Emilii Peck, z przeznaczeniem do realizacji zadań związanych z podstawową 
opieką zdrowotną na terenie gminy Suchedniów (okres dzierżawy "do 10 lat"). 



jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 



12. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia budynku kawiarni wraz z tarasem 

usytuowanego na działce nr 6506/30 położonej w Suchedniowie przy ul. Ogrodowej,                          

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia budynku kawiarni wraz z tarasem usytuowanego                  

na działce nr 6506/30 położonej w Suchedniowie przy ul. Ogrodowej, z przeznaczeniem                         

na prowadzenie działalności gastronomicznej przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca 

Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

12.b. dyskusja, 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pytał, czy umowa dzierżawy będzie obowiązywać 

również do planowanego do wybudowania nowego budynku kawiarni? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że to będzie zależało od zamieszczenia 

odpowiednich zapisów w umowie oraz klauzuli o okresie wypowiedzenia umowy (dzierżawy). 

12.c. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia budynku kawiarni wraz z tarasem 

usytuowanego na działce nr 6506/30 położonej w Suchedniowie przy ul. Ogrodowej,                              

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej. 

 

Uchwała Nr 166/XXIII/2020 w sprawie wydzierżawienia budynku kawiarni wraz z tarasem 

usytuowanego na działce nr 6506/30 położonej w Suchedniowie przy ul. Ogrodowej,                              

z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia budynku kawiarni wraz z tarasem 
usytuowanego na działce nr 6506/30 położonej w Suchedniowie przy ul. Ogrodowej, z 
przeznaczeniem na prowadzenie działalności gastronomicznej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 29 października 2020 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 3 20 % 

Wyniki imienne 



 

lp nazwisko imię głos 

1 Adamiec Krzysztof ZA 

2 Bator Monika ZA 

3 Biskup Wiesław ZA 

4 Frątczak Lidia ZA 

5 Krogulec Waldemar ZA 

6 Kuszewska Małgorzata ZA 

7 Kutwin Tomasz ZA 

8 Łakomiec Henryk ZA 

9 Obara Mirosław nieobecny 

10 Pająk Arkadiusz ZA 

11 Pałac Marcin nieobecny 

12 Salwa Anna ZA 

13 Słoma Paweł ZA 

14 Stępień Małgorzata ZA 

15 Zegadło Eugeniusz nieobecny 

 

13. Informacja nt. oświadczeń majątkowych za rok 2019 (art. 24h ust. 12 ustawy                              

o samorzadzie gminnym). 

13.a. wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej, 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił Informację dotyczącą 

oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Suchedniowie za rok 2019 (Informacja                            

w załączeniu do protokołu). 

13.b. wystąpienie Burmistrza Miasta i Gminy, 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza przedstawił informację o oświadczeniach majątkowych 

złożonych przez zobligowanych przepisami prawa samorządowców (3 pracowników Urzędu Miasta 

i Gminy, 9-ciu kierowników gminnych jednostek organizacyjnych oraz 1 pracownika jednostki 

organizacyjnej Gminy upoważnionego do wydawania decyzji administracyjnych) - Informacja                       

w załączeniu do protokołu. 

13.c. dyskusja. 

Dyskusji nie odnotowano. 

 



14. Sprawy różne. 

Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM poinformowała, ze do końca roku 

zostały jeszcze 2 m-ce, a fundusz sołecki sołectwa Michniów nie został jeszcze wykorzystany. 

Co się stanie z tymi środkami w przypadku ich nie spożytkowania? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że wszystkie środki zostaną wykorzystane 

ponieważ sporządzono już umowy z wykonawcami. Myślę, że do końca listopada br. zostaną 

wykorzystane. 

 

Pani Małgorzata Stepień - radna pytała kiedy przewidziane są terminy napraw dróg na Krzyżce? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, że wszystkie naprawy dotyczące dróg 

gminnych staramy się realizować na bieżąco. W roku bieżącym dużo tych napraw było i jest nadal 

prowadzonych. Na Krzyżce prowadzone były już naprawy drogim, ale nie są one zadowalające,                    

w przyszłym tygodniu zostanie przeprowadzona tam naprawa, która została zlecona wykonawcy. 

 

Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący RM pytał kiedy zostanie naprawiona ul. Źródłowa, 

oraz kiedy rozpocznie sie budowa ronda na skrzyżowaniu ul. Kieleckiej, Mickiewicza, Zagórskiej? 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza poinformował, ze droga ta będzie naprawiana                              

z początkiem przyszłego tygodnia. Planowana jest też ta droga jako objazdowa, na czas przekopu 

ul. Powstańców i Bodzentyńskie, który potrwa ok. 2 tygodni (a rozpocznie się 3 listopada br.). 

Budowa ronda rozpocznie się dopiero po wykonaniu przekopu, aby nie sparaliżować ruchu 

drogowego w mieście. 

 

Pan Wiesław Biskup - radny: 

 

 wskazywał na konieczność naprawy ul. Wspólnej, 

 zgłosił awarię lampy Oświetleniowej na ul. Józefów, 

 wnioskował o naprawę pobocza ul. Placowej obok Meblodexu i chodnika przy wyjeździe na 

ul. Berezów, uzupełnienie ubytków w jezdni asfaltowej na ul. Leśnej. 

 

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza: 

 

 poinformował, że odcinek drogi o której mówi radny Biskup nie jest drogą gminną i jest 

drogą technologiczną należącą do Lasów Państwowych. To nie jest droga publiczna, 

 poinformował,że naprawa lampy oświetleniowej zostanie zgłoszona firmie, która remontuje 

lampy uliczne na terenie Gminy, 

 poinformował, że temat naprawy chodnika przy ul. Berezów zostanie zgłoszony do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich, a pobocze ul. Placowej do właściwych służb gminnych,  

 poinformował, że zostaną dokonane oględziny ul. Leśnej i wykonane niezbędne prace 

naprawcze. 

 

Pani Anna Salwa - radna : 

 

 pytała na jakim etapie jest naprawa drogi dojazdowej do trzech gospodarstw, o której mowa 

była na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej oraz o petycję mieszkańców okręgu 

wyborczego radne, która wpłynęła do Urzędu Miasta i Gminy. 

 prosiła ponownie o odmalowanie pasów dla pieszych na ul. Kościelnej i ul. Gajzlera. 

 



Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza : 

 

 poinformował, że w m-cu listopadzie br. jest umówiony objazd dróg wspólnie z firmą, która 

dokonuje konserwacji i oznakowania poziomego. Wyraził nadzieję, że prace zostaną 

wykonane jeszcze w tym roku, 

 w temacie naprawy drogi dojazdowej do trzech gospodarstw poinformował, że naprawy 

były tam prowadzone, szczególnie w rejonie drogi pod wiaduktem kolejowym, który 

wymagał największego wkładu. Droga obecnie jest w dobrym stanie, 

 poinformował, ze nie można zabronić przejazdu pojazdów ciężarowych ul. Kościelną, 

ponieważ jest to droga publiczna. Droga prowadzi do Zakładu Gospodarki Komunalnej do 

sklepu z materiałami budowlanymi. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXIII-ej sesji Rady 

Miejskiej. 

 

 

     Protokołował                               Sekretarz obrad                                      Przewodniczący 

                                                                                                                          Rady Miejskiej 

 

Mariusz Ślusarczyk                      Małgorzata Stępień                                  Krzysztof Adamiec 
 

 

 

 
Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


